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Interpelacje

1- Proszg o informacjq, dlaczego sp6lka miejska,,saniko',, zajmuj4ca sig
gospodark4 i wwozem odpad6w ma straty. Cza brakzysku w tej sp6tce jest
wynikiem zanthonej umowy z GmrnqMiasta Woclawek, czaslabinn 

-

zarz4dzantem i niewla5ciwym nadzorem ze strony wla6ciciela. Zatogai
mieszkafcymiasta sEzaniepokojeni ,2e sqto dnalania celowe, dqzqce do
upadlo6ci tej firmy i jej prywatyzacji, cobgdzie niekorzystne zar6wno dla
zalo gi oraz mieszkafr c6w.

2- Proszg o informacieiaki byl stan zatrudnienia w firmach,,saniko', sp. zo. o. i
WPK sp. z o. o. na koniec 2018r. Oraz2}l9r. zrozbiciem'na pracownik6w
umyslowychi firycnrych.

3' Proszg o infomacjg w jakich terminach planowane jest przeprowaclzenie
konkurs6w na dyrektor6w plac6wek oSwiatowych, ila lrOtyrn organem
prowadz4cym jest Gmina Miasto wtroclawek w latach zozd_zozz.

4' Mieszkancy osiedla przy ut. Ptockiej 727 prosz4 ponownie o lilcrvidacjg
llysepek ogranczaj4cych miejsca parkingowe na wysokoSci tej por.r3i.
Likwidujac wysepki rozgranic zaj4ie potirr"g6lne iatoki, -oiru uqyskai
okolo 15 dodatkowych miejsc.

5. Mieszkancy Zazamczaprosz4 o zmi61g dotycz4c4 parkowania samochod6w na
ulicy Promierurej od ulicy Radosnej w kierunku-ko$ciota Sw. J6zefa. I-Ilica
Promienna jest doS6 szerok4 arteiq, dlatego proponujq parkowanie prostopadle
do osi jezdni, 

.c9 
macnie nuigksza ilosi -i"ir. purti"iowych.

6' Proszg o likwidacjg ubytk6w w jezdni alei Jana Pawla fr.*ir"rg61noSci na
odcinku od ulicy Pocztowej do uricy Lipowej. warunki atmosfer! czne sqspr jaiqce dla-drogowc6w na prowa aienre biez4cychnaprau/.

7' Proszq o likwidacjg ubytk6w w jezdntp6lnocnej ulicy Wioniej od ulicy Olazei
do ronda przy Tesco.

o wypelnienie ubytk6w w jezdni na sl<rryLowaniu ulicy Stod6lnej z

ieszkaricy przechodze



starego chodnika pamigtaj4cego czasy PRL, nvhaszczana odcinku od ulicy
Wiej skiej do uiicy tr-aruewszc4t7rra.

10.Proszg o wyr6wnanie asfaltowego chodnika na ulicy Wiejskiej w poblihu
skrzy2ow arua z ulic4 Zbiegniewskiej.

11. Lokatorzy posesji administrowanej przez AZKprzy ulicy Mielgciriskiej 3

proszq o wycigcie pochytych drzew (klondw) znajdujqcych sig przedwej6ciem
do budynku.

l2.Proszg o usunigcie dzikiego wysypiskaznajdujqcego sig w lesie komunalnym
przy drodze krajowej 9l nawysoko6ci od Sp6ldzielrri Inwalid6w do ulicy
R6zinowskiej.

13.Proszg o likwidacjg dzikiego lvysypiska w lasku przy ulicy Szyszkowej
kilkadziesi4t metr6w zaposesj4 o numerze 26.

1 4. W nviqzJru z o staturimi tragi cznymi wydarzeniami doty czqcymt potr4ceri
pieszych, proszg by przejScia dla nich byty dobrze o6wietlone, co poprawi
bezpieczeristwo.

L5.Panie prezydencie, po raz kolejny informujg i proszg o uporz4dkowanie przez
miasto posesji przy ul. Sw. Antoniego 8, podpalanej notoryczni e ptzez osoby
nadu4nwaj4ce alkoholu. Okoliczrtt mieszkaricy s? przeraheru i zbulwersowani
braki em konkretny ch dziatan ze strony mi asta. Zab eryieczenre pr owrzory cTne
wejscia na posesjg, wykonane przezMzuKiD niewiele daje, bo dalej tam
przebywaj4 osoby postronne, co nadal stwarzazagrohertte dla mienia i os6b.

Z powahaniem

Janusz Dgbcz5nfiski


